
Bestyrelsesmøde i BROEN Danmark den 11. september 2024 klokken 

13.30 – 15.30 

Hvor: Sund By – mødelokale, Åboulevarden 52, 8700 Horsens 

Deltagere: Hanne Aa Risager, Carsten Nielsen, Gitte Holgaard, 

Søren T. Hansen, og Peter Poulsen 

Afbud: Jette Husum og Jill Hagen 

Sekretariatet: Linda Hesel og Erik Haumann. Afbud: Henrik Nørgaard 

 

 

DAGSORDEN/REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden 
- valg af ordstyrer 
- valg af referent 
- godkendelse af referat fra forrige 

bestyrelsesmøde 
 

Dagsorden samt referat fra foregående møde 
godkendt. 
Hanne vælges som ordstyrer og Erik tager 
referat. 
 

2. Indkomne forslag v./ formanden 
- Ambassadør – Forslag 
håndboldspilleren Jannick Green 
- Strategiplan punkt 4 ”Bryde ulighed” 
- Carsten fremlægger et forslag om at 
have fokus på børn som lever med en 
forælder, som er veteran/ tidligere 
udsendt.  

- Søren orienterer om en kommende donation 
fra Inner Wheel. Overrækkelse af donationen 
sker på Hotel Nyborg Strand, hvor Søren og Erik 
deltager på vegne af BRPOEN Danmark 
 
- Hanne kontakter Jannick Green. Bestyrelsen 
mener at det er en god ide at tilknytte Jannick 
som ambassadør. 
 
Bestyrelsen drøfter punktet i forhold til 
vedhæftede bilag: 

1) Arrangement på Christiansborg ” Lad os 
stå sammen om fritiden”, hvor BROEN 
er medarrangør sammen med 
Videnskabsklubben.  

2) Konference på Christiansborg 
arrangeret af Mødrehjælpen ” Hvem er 
fremtidens forældre”? BROEN Danmark 
deltager. 

3) Drøftelse af den ”Islandske model”, som 
SF omtaler som en ide til at få alle med i 
et fællesskab 



4) Regeringens udspil om et kommende 
Fritidstillæg – hvad kan det bruges til og 
hvilke udfordringer kan der være. 

5) BROEN Danmark er med i diverse 
netværk, hvor temaer som ”bryde 
ulighed” og ”stop fattigdom” er på 
dagsordenen.  
 

- I forhold til Carstens forslag om at sætte 
fokus på Veteraner, kontakter 
sekretariatet DIF (Soldaterprojektet), og 
arrangerer et møde, hvor et eventuelt 
samarbejde drøftes (Linda). 

 

3. Økonomi /v kassereren og 
sekretariatet. Orientering. 
 

Gennemgang af de enkelte konti samt 
orientering om de kommende 
finanslovsforhandlinger, hvor BROEN er nævnt 
som en del af den kommende finanslov i 
perioden 2025, 2026, 2027 og 2028. 
 
BROEN Danmark modtager en donation fra 
Carglass på 5.000.- Euro. Beløbet er til at støtte 
aktiviteterne i lokalforeningerne 
 
Donation fra Sigurd på ca. 40.000.- midlerne er 
til at støtte op om kultur og musiske aktiviteter 
i lokalforeningerne (Musikpuljen). 

4. Nyt fra Sekretariatet 

• BROENs puljer 

• Samarbejde med 
Julemærkehjemmene 

• Kontakt til 
folketingspolitikere – Mona 
Juul og Henrik Frandsen 

• BROEN Stevns 

• BROEN Skive 

• Synlighed (Linda har 
produceret en del forslag i 
form af små film) 

 

 
- BROEN Danmark har følgende puljer, 

som lokalforeningerne er velkommen til 
at søge: 

1) Musik og Kulturpuljen 
2) Ferieaktiviteter (fodboldskole, 

spejderlejr m.m.) 
3) Støtte til børn fra Julemærkehjemmene 
4) Støtte til børn på krisecenter 
5) BROENs pulje til støtte til kontingent og 

udstyr – bruges, når der er ”lavvande” i 
den enkelte lokalforening 

6) Pulje til at støtte nye lokalforeninger og 
til at støtte særlige tiltag i 
lokalforeningen (midler fra Tryg 
Fonden) 
 



- Linda har været rundt om alle 
Julemærkehjemmene i Danmark og 
arrangementerne har været en succes – 
der er sat ansigt på koordinatorerne på 
Julemærkehjemmene og samtidig ved 
koordinatorerne hvad der sker i BROEN. 
 

- Hanne og Erik har haft et møde med 
Henrik Frandsen fra Moderaterne i 
forbindelse med BROEN Tønders 
Ferielejr. Mødet handlede specielt om 
de kommende finanslovsforhandlinger. 

 
- Henrik og Erik har holdt møde med 

Mona Juul fra Det Konservative 
Folkeparti – her handlede det også om 
fremtidig finansiering af driftsudgifter i 
BROEN Danmark. 
 

- BROEN Stevns og BROEN Skive er klar til 
at støtte børn og unge i de to 
kommuner 

 
- Vi nåede desværre ikke at se Lindas film 

– vi venter med punktet til det 
kommende bestyrelsesmøde i 
november 

 
5. Eventuelt. 

• Konference 2025 

• Carsten har fået lavet t-shirt 
med BROEN logo 

- Konferencen i 2025 finder sted i dagene 
d21. og 22 marts på Vejle Center Hotel 
 

- Carsten viser eksempler på kasket og t-
shirt med BROEN logo. Carsten kan ved 
henvendelse fortælle mere om pris og 
produktion af produkterne. 

6. Evaluering. Hvordan forløb mødet? Mødet forløb efter planen. Stor ros til Hanne 
som ledte mødet på fineste vis.  
Interesse for at det kommende 
bestyrelsesmøde bliver afholdt i Nyborg den 
20. november med frokost og derefter 
bestyrelsesmøde (12.00 – 16.00). På mødet vil 
der konkluderes på Strategiplanens 4 punkter. 

 

Horsens den 17.september 2024 

Erik Haumann – BROEN Danmark 



 

 

                                                                                                                                             


